



### Criteria to apply for the DIM C-BRAINS International PhD program

Eligible	Not eligible
Open to all candidates (of all nationalities) who have completed their <b>Master's degree (or equivalent) outside France</b> : particular attention will be given to applications presenting a Master's degree in neuroscience and/or cognition.	Whatever the specialty of the Master carried out in France
Multinational Master <u>without semester in France</u>	Multinational Master with any time in France
Engineering school outside France	Engineering school in France
Candidates must not have completed an internship or a temporary contract (CDD) in a French laboratory during the two years preceding their application or between the date of their application and the start of their thesis	Internship or temporary contract in France

### Critères pour candidater au PhD program international du DIM C-BRAINS

Éligibilité	Non éligible
Ouvert à tous les candidats (de toutes nationalités) ayant <b>effectué leur Master (ou équivalent) hors de France</b> : attention particulière au dossier présentant un Master dans le domaine des neurosciences et/ ou cognition	Un Master effectué en France
Master Conjoint <u>sans semestre en France</u>	Master Conjoint avec temps en France (étude ou stage ou contrat de travail)
École d'Ingénieur hors France	École d'ingénieur en France
Les candidats ne devront pas avoir réalisé de stage ou de contrat à durée déterminée (CDD) dans un laboratoire français ni au cours des deux années précédant leur candidature ni entre la date de candidature et le début de thèse	Stage ou contrat à durée déterminée en France